
 

Zápis z jednání Školské rady gymnázia Dany a Emila Zátopkových. 

Datum: 24.10.2024 

Přítomni: Mgr. Ličková, Mgr. Smažák, Ladislav Pavlát, Mgr. Pavlína Kempná 

Omluveni: JUDr.Neuvirt, p. Zvolánek 

Host: ředitel školy PhDr. Tomáš Pracný 

Program: 

Projednání výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

• Ředitel školy podrobně seznámil členy rady se zaměřením školy, studijními obory, počty 
žáků, zaměstnanců, výsledcích ve vzdělávání a u maturitních zkoušek, s novými projekty 
(stavba bazénu a sportovní haly), s největšími sportovními úspěchy žáků (Ogrodníková, 
Minárik, Ryšková). 

• Členové rady mají k dispozici výtisk výroční zprávy v plném znění. Od příštího roku bude 
tištěná verze pouze k založení. 

• S obsahem zprávy seznámil pedagogické pracovníky, trenéry na poradě ředitel školy. 

• Zpráva k dispozici na https://www.sportgym-ostrava.cz/dokumenty-o-cinnosti-skoly/ 

• Proběhlo vybudování rekuperace ve škole a přilehlých sportovištích (tělocvična, 
posilovna).  

• V létě se rekonstruovala okna a vnější žaluzie jídelny a opravoval přístupový chodník před 
školou a tělocvičnou. 

• Na jaře roku 2025 bude škola oslavovat 40. výročí svého založení slavnostním vyhlášením 
nejlepších sportovců a jejich uvedením do síně slávy. Pro současné studenty gymnázia 
bude zorganizován netradiční sportovní den. Proběhne také slavnostní setkání pedagogů 
a absolventů školy. 

• Ředitel školy poděkoval panu školníkovi, jeho pomocníkovi, trenérům a studentům, kteří 
se podíleli na odklízení povodňových škod na školním hřišti. 

• Ředitel školy informoval, že se na půdě školy bude v listopadu 2024 konat konference 
ředitelů gymnázií ČR. 

 
 

Závěr: 

Školská rada bez připomínek  schválila výroční zprávu  o činnosti  školy za 

školní rok 2023/2024. 

Zapsala: Kempná                                                                        

 


